
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 3/2018-2022 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

13 lutego 2019 

 

Obecni:  

Roman Kowalewicz – Prezes, 
Maciej Czajkowski – Wiceprezes,  
Jarosław Kostrzewa – Członek Zarządu, 
Sławomir Latała – Członek Zarządu, 
Radosław Lula – Skarbnik, 
Kazimierz Grzeszkowiak - Komisja Rewizyjna 

Nieobecni: 

Arkadiusz Ciechomski – Sekretarz Zarządu, 
Janusz Maliszewski – Członek Zarządu,  

 
1. Otwarcie zebrania, wyznaczenie na protokolanta R. Lulę. 

  
2. Przyjęto protokół z poprzedniego zebrania. 

  
3. Sala w CSU 

  
Odbyło się spotkanie z prezesem spółdzielni. Jest duża szansa na znalezienie 
rozwiązania satysfakcjonującego wszystkie strony. Wstępnie planowane jest 
przedłużenie umowy na 5 lat, ale z zastrzeżeniem, że stawki mogą być negocjowane co 
roku. 

 
4. Grand Prix Warszawy 

 
a. Wciąż trwają rozmowy dotyczące miejsca gry. Za miesiąc planowane jest 

przedstawienie konkretnych propozycji lub nawet przekazanie informacji o 
podpisaniu umowy.  
 

b. Młodzieżowe Grand Prix Warszawy (turnieje i obóz). Ostateczna forma jest 
mocno uzależniona od lokalizacji, więc nie można jeszcze ogłosić szczegółów. 

 

c. Planowane jest rozpropagowanie GPW na Mistrzostwach Europy w Turcji 
(baner + ulotki).  

 



d. Funkcję Dyrektora Kongresu powierzone Maćkowi Czajkowskiemu (4 głosy za, 
0 przeciw, 1 wstrzymujący).  

  
5. Wnioski o dotacje: 

 
a. Zostały rozstrzygnięte pierwsze konkursy (organizowane przez miasto). 

Związek otrzymał dofinansowanie w kwocie 15100 zł na 5 imprez z jednego 
konkursu, a także 9500 zł na WOM.  
 

b. Złożone zostały również wnioski w konkursach wojewódzkich. Rozstrzygnięcie 
ma nastąpić 16 kwietnia.  

 

c. W związku z nieobecnością J. Maliszewskiego sprawę wniosków na imprezy 
środowiskowe postanowiono przedyskutować na kolejnym zebraniu. 

 

d. J. Kostrzewa poinformował, że regularnie sprawdza listy ofert w systemie 
Witkac.  

 
6. Nadanie klubowi Singleton Warszawa osobowości  prawnej 

  
Pod nieobecność A. Ciechomskiego, a w związku z koniecznością załatwienia tej kwestii 
niezwłocznie, postanowiono skontaktować się z A. Ciechomskim w najbliższych dniach 
w celu uzyskania informacji o bieżącej sytuacji. 
  

7. „Zero Tolerancji” 
  

Przepisy obowiązujące w WZBS i PZBS dają wszelkie narzędzia sędziom, żeby 
odpowiednio interweniować. W związku z powyższym R. Lula zobowiązał się wysłać mail 
do sędziów okręgu warszawskiego przypominający o konieczności stosowania tychże.  

  
8. Turnieje z niskim wpisowym i bez nagród 

  
S. Latała poinformował, że czeka na odpowiedzi ze Szwecji i Szkocji z przykładowymi 
regulaminami turniejów z handicapami. Warto wykorzystać sprawdzone wzorce przy 
opracowaniu takich regulaminów na potrzeby WZBS. 

  
9. Powołanie komisji statutowej 

  
Nieobecność J. Maliszewskiego. Temat zostanie przedyskutowany na kolejnym zebraniu. 
  

10. Zaangażowanie w imprezy PZBS odbywające się na terenie Warszawy oraz organizacja  
Mistrzostw Warszawy Seniorów. 
  
Nieobecność J. Maliszewskiego. Temat zostanie przedyskutowany na kolejnym zebraniu. 
  

11. Przygotowania formatu rozgrywania Pucharu Warszawy trwają. 
  
Nieobecność J. Maliszewskiego. Temat zostanie przedyskutowany na kolejnym zebraniu. 



  
12. Liga szkolna – W związku z małą ilością czasu do końca tego roku szkolnego liga szkolna 

rozpocznie rozgrywki od nowego roku. J. Kostrzewa jest odpowiedzialny za prowadzenie 
dalszych prac (przygotowanie pism do szkół, dopracowanie regulaminu, plan działań).  

  
13. M. Czajkowski poinformował, że został złożony wniosek o zaktualizowanie KRS. Wniosek 

został zwrócony z prośbą o uzupełnienie i korekty. M. Czajkowski opracował już część 
zmian i jest odpowiedzialny za złożenie korekty. 

   
14. W celu dostarczenia do każdej świetlicy w szkołach podstawowych w Warszawie i 

okolicach książek do nauki brydża dla dzieci sprawdzano możliwości zakupu książek 
"Brydż dla dzieci". Wszystkie dostępne książki zakupił PZBS. Należy sprawdzić czy PZBS 
posiada wystarczająco dużo książek na nasze potrzeby, czy ma możliwość przeznaczenia 
ich na potrzeby naszego Związku i ew. jakie są możliwości / koszty dodruku. 

15. Mistrzostwa Polski Amatorów - WZBS co roku organizuje MPA, a ich organizacją zajmuje 
się A. Ciechomski. W związku z jego nieobecnością na zebraniu do tego tematu trzeba 
wrócić najpóźniej na zebraniu marcowym. 
  

16. Rada fundacji. 
  
Zarząd WZBS w głosowaniu internetowym w dniach 22-23.01.2019r. wybrał 
do Rady Fundacji na Rzecz WZBS następujące osoby: 
  

1.      Krzysztof Gołaś 
2.      Karol Kasperkiewicz 
3.      Janusz Maliszewski 
4.      Mariusz Mączewski 

  
W wyniku głosowania za powyższym składem Rady głosowało 7 członków Zarządu (na 7 
głosów możliwych). 
  
Rada Fundacji odbyła zebranie w dniu 2019-02-12. Przewodniczącym Rady został 
M. Mączewski. 
  

17. Do Zarządu wpłynęło pismo Fundacji na Rzecz WZBS z prośbą o przelew zaliczki na 
wynajem sali dla WZBS. Prośba podyktowana jest pilną koniecznością spłat zobowiązań 
Fundacji. Zarząd postanowił przelać zaliczkę (3 głosy za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące).  
  

18. Decyzją prezydium dofinansowano zakup komputera dla dyrektora biura.  
  

19. Zobowiązano A. Ciechomskiego do zrobienia spisu z natury posiadanego sprzętu, a także 
wykonania prac konserwacyjnych: 

a. Dotyczy: pudełek, boksów, kart, bridgematów, sukna.  
b. Należy wykonać następujące czynności: 

a. Wyczyścić. 
b. Okleić znaczkiem WZBS (jeśli nie oklejone). 
c. Przeliczyć. 

c. Termin wykonania prac: nie później niż do końca marca. 



d. Czynności te trzeba powtarzać dwa razy w roku: przed Grand Prix Warszawa oraz 
na koniec roku kalendarzowego (informacja ta jest potrzebna do konkursów o 
dofinansowanie). 

  
20. Przegłosowano uchwałę o reprezentacji WZBS wobec organów administracji publicznej.  

(5 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących).  
  
Zarząd Warszawskiego Związku Brydża Sportowego powołuje do reprezentowania WZBS 
wobec organów administracji publicznej oraz do składnia oświadczeń woli następujące 
osoby: 
  

1. Roman Kowalewicz – Prezes, 
2. Maciej Czajkowski – Wiceprezes,  
3. Arkadiusz Ciechomski – Sekretarz Zarządu, 
4. Jarosław Kostrzewa – Członek Zarządu, 
5. Sławomir Latała – członek Zarządu 
6. Radosław Lula – Skarbnik, 
7. Janusz Maliszewski – Członek Zarządu, 

 
Zgodnie ze statutem wymagany jest podpis prezesa lub vice-prezesa i jednego członka 
Zarządu. 

 


